
Van: 

er FAM Verzonden: 
Insdag 

18 
maart 

2025 13:55 

(geanonimiseerd)

Aan: 

Jack Renet 

Cc: 
raadsgriffie; Me home.nl; 

Onderwerp: 
antwoord 

op vragen 

van 

inspreekronde donderdag 

13 
maart. 

Bijlagen: 
Natuurbeek 

Kingbeek 
Provinciaal 

Waterprogramma 2022-2027.pdf; Erfgoedbeleid 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

gemeente 
Stein 

2019 

bijlage 

5 

brongebied 

van 
de 

Kingbeek (Berg).docx 

Ì 

LET OP: 
Open 

alleen betrouwbare links of 

bijlagen. 

Geachte heer 
Renet, 

Vorige 
week 

donderdag 

13 
maart was er in het kader van de nieuwe 

omgevingsvisi inspreekronde 

voor 
bewoners, verenigingen 

etc. Namens IVN 
Werkgroep Kingbeek 

heeft dhr. 
jullie toegesproken 

om met name de 
gevaren 

voor het 
bronnengebied 

te benadrukken 
bij 

het 
ontgrinden op 

Graetheide. 

Na het 
inspreken 

vn 

le u een 

paar vragen 
die 

hij echter 
verkeerd 

begreep. 
Daarom 

hierbij nog 

een korte reactie 
op 

die 
vragen. 

Omdat ik niet weet of deze antwoorden ook naar de andere 
aanwezige 

raadsleden moeten worden 
gestuurd 

heb ik de 
raadsgriffie 

in de cc 

gezet 
en dus ook even betrokken 

bij 
deze antwoorden. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

De eerste 

vraag 
had 

betrekking 
dachten we 

op 
het feit of het 

bronnengebied 
een 

mogelijke 
beschermde status 

heeft: 

Antwoord 
hierop 

is dat 

A: de 
Kingbeek 

en met name het 
bronnengebied 

in het Provinciaal 
Waterprogramma 

2022-2027 
de status 

natuurbeek heeft 
gekregen. 

De verdere tekst en 

uitleg 
die daaraan 

gekoppeld 
is heb ik 

toegevoegd 
in 

bijlage 
1. 

B: Sinds 2019 is het 
bronnengebied 

in het 
Erfgoedbeleid 

van de Gemeente Stein 
opgenomen, 

zie 
bijlage 

2. 

Het 
zuidelijkste 

deel 
gedeelte 

van het 
bronnengebied ligt namelijk 

in de Gemeente Stein 
(en 

het 
overige 

dus in 

de Gemeente 
Sittard-Geleen). 

In dit kader hebben we in 
2023 

een 
aanvraag ingediend bij 

de Gemeente Sittard-Geleen om het 
bronnengebied 

te benoemen als 
landschappelijk 

monument. 

Hierop 
is wel 

2 
x 

op gereageerd 
dat men er 

nog 
niet aan toe is 

gekomen 
om dit 

op 
te 

pakken 
maar is er 

nog 

geen 
formeel antwoord 

ontvangen op 
onze 

vraag. 

Een 
vervolgvraag 

van u was verder 
nog 

hoe 
Waterschap Limburg 

als beheerder van de 
Kingbeek. 

Waterschap Limburg geeft richting 
ons als 

werkgroep Kingbeek 
in de 

gesprekken 
aan het 

bronnengebied 
ook 

als een zeer uniek 
gebied 

te zien dat met al de zeldzame flora en fauna niet 
aangetast 

mag 
worden door 

ontgrinden 
of andere activiteiten in het 

gebied 
zoals de 

verruiming 
van het Julianakanaal. Een formele reactie 

op papier 
hebben we echter niet. 

Voor wat betreft de 
wijze 

van 

ontgrinden geeft L’Ortye 

2 

opties 
aan in hun 

onderzoek, geeft 
een 

voorlopige 

conclusie, 
maar 

geeft 
ook aan dat beide 

opties 
verder 

uitgewerkt 
moeten worden om een definitief antwoord 

te kunnen 
geven. 

Met 
vriendelijke groet, 

Lid 
Werkgroep Kingbeek (IVN 

Land van 

Swentibold) 

home.nl 
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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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